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Abstract (en)
The invention relates to an apparatus for treating vascular, metabolic and functional imbalances and oedemas in a limb by varying the pressure of
a high-density fluid around this limb. <??>The apparatus comprises a flexible leakproof bag (3) for protecting the limb to be treated, a filling bag (4)
delimiting together with the protective bag a filling enclosure (5). The apparatus also comprises means (6, 7) for causing the fluid in the enclosure
(5) to rise and fall between a bottom level (Ho), a top level (H1) and intermediate levels (Hi), means (14A) for maintaining the fluid at predetermined
levels for predetermined periods of time, and means (14B) for adjusting the levels of the fluid in the enclosure (5). According to the invention, the
apparatus comprises means (14C) for controlling the rates of rise and/or fall of the fluid in the enclosure (5) for different levels. <??>Application in
particular in the treatment of vascular, metabolic and functional imbalances and oedemas in one or more limbs. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil pour traiter les déséquilibres vasculaires, métaboliques et fonctionnels, et les oedèmes d'un membre par variation
de pression d'un fluide de densité élevée autour de ce membre. L'appareil comporte une poche souple (3) étanche de protection du membre à
traiter, une poche (4) de remplissage délimitant avec la poche de protection une enceinte (5) de remplissage. L'appareil comporte aussi des moyens
(6, 7) pour faire monter et descendre le fluide dans l'enceinte (5) entre un niveau bas (Ho), un niveau haut (H1) et des niveaux intermédiaires (Hi),
des moyens (14A) pour maintenir le fluide à des niveaux prédéterminés pendant des durées prédéterminées, et des moyens (14B) pour régler
les niveaux du fluide dans l'enceinte (5). Selon l'invention, l'appareil comporte des moyens (14C) pour régler les vitesses de montée et/ou de
descente du fluide dans l'enceinte (5) pour différents niveaux. Application notamment aux traitements des déséquilibres vasculaires métaboliques et
fonctionnels, et des oedèmes d'un ou plusieurs membres.
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